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Θέμα: Διαχείριση της πανδημίας στην Π.Ε. Καβάλας

Όπως σχεδόν όλες οι περιοχές της Περιφέρειας Ανατολικής Μακεδονίας & 
Θράκης, έτσι και η Περιφερειακή Ενότητα Καβάλας βρέθηκε στη δίνη της 
πανδημίας, κυρίως κατά το δεύτερο κύμα της.

Παρά την αδιαμφισβήτητη τήρηση των μέτρων περιορισμού και 
αυτοπροστασίας εκ μέρους των πολιτών της Καβάλας, σημειώθηκε υψηλός αριθμός 
θετικών κρουσμάτων Covid-19.

Σε κάθε στάδιο της πανδημίας τονίσαμε την αδήριτη ανάγκη για έγκαιρη 
λήψη μέτρων, για ενίσχυση των μονάδων Υγείας του Ε.Σ.Υ., για διενέργεια 
στοχευμένων  διαγνωστικών ελέγχων ανίσχευσης του SARS-Cov-2, για να υπάρχει 
πλήρης εικόνα της κατάστασης της πανδημίας και φυσικά έγκυρη ενημέρωση των 
πολιτών.

Δυστυχώς και παρά τις συνεχείς προτάσεις μας, ο σχεδιασμός της 
Κυβέρνησης και στο κομμάτι της ενημέρωσης για την πορεία της πανδημίας 
κρίνεται ελλιπής, ενισχύοντας την παραπληροφόρηση και κυρίως το αίσθημα 
αβεβαιότητας των πολιτών.

Ο υπερσυγκεντρωτισμός της ηγεσίας της Πολιτικής Προστασίας, ο μη 
ορισμός κατά τόπους εκπροσώπων με ουσιαστικές αρμοδιότητες, ο τηλεγραφικός 
τρόπος ανακοίνωσης των θετικών κρουσμάτων κατά την καθημερινή ενημέρωση 
από τον ΕΟΔΥ και η αναντιστοιχία αυτών των ανακοινώσεων με τα θετικά 
κρούσματα που ανακοινώνονται από τον Γενικό Νοσοκομείο Καβάλας, έχει 
προκαλέσει σύγχυση στην τοπική κοινωνία.

Οι πολίτες τηρώντας τις ατομικές και συλλογικές τους υποχρεώσεις, ζητούν 
από την Κυβέρνηση να σεβαστεί το δικαίωμα στην έγκυρη ενημέρωση, ειδικά σε 
ένα τόσο σημαντικό θέμα.

Κατόπιν αυτών, ερωτάσθε:
1. Πόσοι διαγνωστικοί έλεγχοι Covid-19 έχουν διενεργηθεί στην Π.Ε. Καβάλας 

από την αρχή της πανδημίας μέχρι και σήμερα;
2. Πόσοι από αυτούς τους ελέγχους πραγματοποιήθηκαν με την μέθοδο του 

μοριακού ελέγχου ανίχνευσης και πόσοι με την μέθοδο της ταχείας 
ανίχνευσης (rapid test);
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3. Πόσοι από τους ως άνω ελέγχους διενεργήθηκαν από το Γενικό Νοσοκομείο 
Καβάλας ή τυχόν άλλα δημόσια κέντρα ελέγχου και πόσα θετικά κρούσματα 
προέκυψαν από αυτούς τους ελέγχους;

4. Πόσοι από τους ως άνω ελέγχους διενεργήθηκαν από ιδιωτικά κέντρα 
ελέγχου και πόσα θετικά κρούσματα προέκυψαν από αυτούς τους ελέγχους;

5. Πόσοι έλεγχοι διενεργήθηκαν από κλιμάκια του ΕΟΔΥ και πόσα θετικά 
κρούσματα προέκυψαν από αυτούς τους ελέγχους;

6. Πόσα από τα θετικά κρούσματα προέρχονται από ιχνηλάτηση επαφών, ως 
συρροή ήδη επιβεβαιωμένων κρουσμάτων;

7. Πόσα είναι τα ενεργά θετικά κρούσματα αυτή τη στιγμή στην Π.Ε. Καβάλας 
και  πόσα από αυτά χαρακτηρίζονται ως «ορφανά»;

8. Ποιος είναι ο σχεδιασμός του Υπουργείου Υγείας για τον έλεγχο της 
διασποράς του κορονοϊού στα γηροκομεία της Π.Ε. Καβάλας;

9. Είναι στις προθέσεις του Υπουργείου Υγείας η ενεργοποίησης των δομών της 
Πρωτοβάθμιας Φροντίδας Υγείας στην Π.Ε. Καβάλας για τη διενέργεια 
δωρεάν ελέγχων ανίχνευσής Covid-19, ώστε να αποσυμφορηθεί το Γενικό 
Νοσοκομείο Καβάλας, να διευκολυνθούν οι πολίτες και να υπάρχει 
καλύτερη εικόνα της πραγματικής κατάστασης της πανδημίας στην περιοχή;

Ο ερωτών βουλευτής
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